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Když Ježíš přišel k tomu místu, pohlédl vzhůru a řekl: „Za-
chee, pojď rychle dolů, neboť dnes musím zůstat v tvém 
domě.“                                                                    Lukáš 19,5

Vyprávěním o Zacheovi jsme začali nedávné setkání, vě-
nované modlitbě. Ukazuje totiž názorně vztah mezi pod-
statou modlitby a jejími formami. Tím, co děláme my a 
co dělá Bůh. 
Zacheus „toužil uvidět Ježíše, aby poznal, kdo to je, ale 
poněvadž byl malé postavy, nemohl ho pro zástup spat-
řit“. Musí proto něco udělat. Vyleze na moruši. I my 
víme, že Bůh je s námi stále. A přece, abychom se s ním 
setkali, abychom mohli v jeho přítomnosti přebývat, po-
třebujeme pro to také něco udělat. Vyhradit si čas a 
místo k modlitbě. Dát jí nějakou formu.
Podstatné ale není to, co dělá Zacheus a my. To by bylo 
jen bláhové namáhaní. Nakonec není nejdůležitější naše 
touha vidět Ježíše, ale že se on zastaví a pohlédne k nám.
Podstatou modlitby není náš vztah k Bohu, ale Boží vztah
k nám, kterému se my jen otevíráme.
Pojď rychle dolů, volá Ježíš Zachea. Volá ho k sobě. A zá-
roveň k tomu, aby slezl z výšin a postavil se nohama 
pevně na zem. Tak i naše modlitba vždy ústí v návrat do 
každodennosti, do níž se ale vracíme proměnění.  







Zápisky ze Živé fary, aneb čím se zabývá staršovstvo v
Chrástu

Dubnové  staršovstvo  se  mimo  jiné  zamýšlelo  nad
sborovými akcemi. Noc kostelů  7.  června bychom opět
rádi  pojali  jako  setkání  s duchovním  přesahem,  jako
přínosný, zajímavý a smysluplný večer pro nás samotné i
pro příchozí, pokud nějací budou. Přemýšleli  jsme, zda
kromě  vernisáže  výstavy  výtvarných  prací  dětí  ze  ZŠ
v Chrástu  zapojit  knihobudku,  připravit  předčítání
biblického  textu,  či  zvolit  liturgické  téma  s nějakým
dalším rozvedením. Budeme vděční za nápady, a hlavně
za přispění k realizaci. 
Všichni  jsme zváni  na sborový výlet  do Taizé,  konečný
termín (minimálně prozatím 12) je prodloužený víkend 1.
až 4. srpna. Na cestě tam navíc plánujeme vyšlápnout si
lehce do hor. Místa v autech budou k dispozici. 
O  sobotním  večeru  27.  července  bude  v kostele
v Kralovicích koncert Bohdana Mikoláška.
Nejen  v souvislosti  s dostavbou  Útočiště  se  musíme
zamýšlet nad zajišťováním úklidu. Byli  bychom schopni
zapisovat  se  ke  službě  podle  ad  hoc  nebo  podle
pravidelného  rozpisu?  Byl  by  ochoten  někdo  místní?
Nebo dočasný  obyvatel  v Útočišti? Pokud bude uklízet
někdo externí, jaká by byla cena?   
Chceme požádat  o  dotaci  na  obnovu  dětského  hřiště,
vybíráme dodavatele.
Naše fara vzkvétá.
Nicméně každé zvelebení stojí práci a peníze.
Žádná z úprav by se neuskutečnila bez finanční a/nebo
fyzické obětavosti nás všech.  Předem za ni  mnohokrát
děkujeme. 

Magdalena Vroblová



O MODLITBĚ

     Dubnové setkání „Třicátníků“ mělo přesnější název
„Modlitba všedního dne“. Zván byl každý, kdo si chtěl o
tomto tématu povídat. Co pro každého z nás znamená ta
každodenní, obyčejná modlitba, jak ji prožíváme?     
     Každý to máme jinak. Někdo prožívá v rozhovoru s
Pánem celý den, někdo má zas názor,  že člověk nemá
Boha  otravovat  s  každou  maličkostí,  jiný  potřebuje
samotu,  kterou  těžko  hledá,  a  hlavně  klid  a  čas  na
soustředěnou  modlitbu.  A  jiný  zase,  když  ten  čas
konečně najde, usíná :-)
     Anebo pocit marnosti našeho volání k Bohu, pocit
prázdnoty našich nevyslyšených modliteb…
Má  smysl  modlit  se  za  velké  věci,  které  my  malí  a
bezvýznamní nemůžeme nijak lidsky ovlivnit?
Není lepší nemarnit čas a jít radši dělat něco konkrétního
tam, kde můžu?
     To  všechno a leccos  dalšího jsme promýšleli.  Nic
převratného  jsme  ovšem  nevymysleli  :-),  jen  jsme  se
prostě  sdíleli.  A  to  je  důležité  :  že  víme,  že  v  tom  je
někdo s námi, že někdo, stejně jako já, děkuje za každou
kytičku, a že někdo stejně jako já má pocit marnosti při
modlitbě za mír ve světě.
    O modlitbě byly napsány mnohé knížky. Mě osobně
velmi  oslovila  kniha  od Peta   Greiga  „Když  Bůh mlčí“.
Znáte  ?  Již  brzy  si  ji  budete  moci  půjčit  ve  sborové
knihovničce.
  

mno



Útočiště

V uplynulém období se toho na stavbě Útočiště odehrálo
dost.  Především  jsme  vybudovali  novou  izolaci  proti
vodě,  která  pronikala  do  suterénu.  Systém  s  několika
vrstvami  různých  materiálů  pod  a  nad  základy,
vybudováním  drenáže  a  šachty  s  čerpadlem  zatím
funguje  dobře.  Díky  tomu  bylo  možné  v  suterénu
vybetonovat podlahy. 

Přízemní jednotku jsme už dokončili a nyní ji postupně
vybavujeme. A v podkroví se už bydlí :-).
Do prázdnin tedy chceme dokončit spodní místnost a o
prázdninách nás čeká fasáda jako pomyslná třešnička na
dortu.

Vícenáklady spojené s opatřeními proti vodě ve výši 160
000 Kč  ovšem nejsou pomyslné,  ale  velmi  reálné.  A  v
rozpočtu  pro  dokončení  stavby  citelně  chybí.  V
současnosti proto pečlivě upřesňujeme zbývající náklady
a zvažujeme, zda si vezmeme půjčku nebo se nám podaří
dokončovací  práce  pokrýt  z  vlastních  zdrojů  a   darů.
Sbírka na Útočiště každopádně stále běží.

Ale  podílet  na  tomto  díle  je  možné  i  jinými  způsoby.
Malováním místností,  úklidem po řemeslnících.  A také
poskytnutím staršího nábytku – nejvíce je teď zapotřebí
menších stolů a židlí.

Děkujeme všem, kdo se dříve i v poslední době jakýmkoli
způsobem zapojili! Třeba „jen“ modlitbou.

Několik fotek aktuálního stavu na následující stránce...









Semínkovna

Je tu jaro. A tak vám možná přijdou vhod semínka, kterými
nás  zásobuje  paní  Veleková  z  Dýšiny.  Vybrat  si  můžete  v
krabici  ve  sborové  knihovně  –  a  následně  zasadit  na  své
zahradě nebo v květináči. Právě dorazila čerstvá zásilka.

Železniční 477, 330 03 Chrást, 
č. účtu: 722349319/0800

Farář: Karel Šimr, 
mobil 739 244 774, 

e-mail: karel.simr@evangnet.cz  
chrast.evangnet.cz
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